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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 4/2021 

Dato: 19. mai 2021 

Tid: 1700  -1900 

Sted: Teams 

 

Navn Tilstede Forfall Fravær * 

John Arve Hveding (Styreleder) x    

Siri Ommedal (Nestleder) x    

Torild Lende Fjermestad x    

Laila Nemeth x    

Staale Grude Haaland x    

Reidun Skretting x    

Julia Andberg x    

Anette Vigrestad (Vara) x    

Anders Myhra Nordin (Vara)  x    

Rune Røksund, daglig leder/org.sjef x    

 
*Ikke tilstede i sak nr.  
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Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret. 
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Saker 
 
Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmer anså seg inhabile.  
 
 
28/2021 Gjennomgang av saker til idrettstinget 
 
Link til sakene på idrettstinget: https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettstinget/tingpapirer/ 
Styret og representantene til idrettstinget har ansvar for å forberede seg til idrettstinget. Styret drøftet noen av 
de sentrale sakene. 
 
Gjert Ingebrigtsen hadde invitert seg til styremøtet for å klargjøre hvordan friidrettsforbundet ser på denne  
saken. Samtidig ble det oppfordret til å delta på Trøndelag idrettskrets sitt seminar 25. mai 2021.  
 
Vedtak: 
Representantene fra RIK møtes på Kronen Gaard fredag 28. mai kl 0800 for å være klar til tinget starter kl.  
0900.   
 
 
29/2021 Protokoll fra sist møte 
 
Vedtak: 
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre nettsider. 
 
 
30/2021 Regnskapsrapport 2021 
 
Regnskapsrapport ble gjennomgått og sett opp mot tidligere utsendte budsjettet.  
Inntekter er i rute og det er god likviditet. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering.  
 
 
31/2021 Representant til styret i Idrettens hus Rogaland AS 
 
Styret oppnevner sine representanter til styret i Idrettens Hus Rogaland AS. RIK har to plasser i dette styret.  
Dagens representanter er Asle Torland (styreleder) og May Brit Harestad Osaland (styremedlem).  
Styreleder Hveding orienterer. 
 
Forslag til vedtak: 
Styret innstiller Asle Torland og May Brit Harestad Osaland til gjenvalg. 
 
 
32/2021 Styreseminar høsten 2021 
 
Det har etterhvert blitt en tradisjon at styret og administrasjonen samles til et felles styreseminar tidlig på  
høsten. Samlingene gjennomføres fra kl 16 på fredag til kl 15 på lørdag, slik at vi får med oss en  
minglemiddag og overnatting. Det har vært lite styremøter med fysisk oppmøte, så det kan gjerne være  
kjærkomment med en slik fysisk samling 
 
Vedtak: 
Styret vedtok å gjennomføre styreseminar, sammen med administrasjonen, fredag 8.  – lørdag 9. oktober, 
 
 
33/2021 Vestlandssamarbeidet og selskapet 
 
Møre og Romsdal-, og Rogaland idrettskrets har, sammen med eierne(Vestland idrettskrets, Bergen  
idrettsråd og Voss idrettsråd) i selskapet hittil kjent som Idrettens Olympiade), gjennomført møter på politisk-  
og administrativt nivå.  
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Forslag til felles strategi for de fem partene ble gjennomgått. Denne strategien vil bli førende om Møre og  
Romsdal og Rogaland idrettskrets skal takke ja til aksjeposter i et restrukturert Idrettens Olympiade AS med  
nytt navn. Det samme gjaldt utkast til nye vedtekter og aksjonæravtale, i tilfelle det blir aktuelt for Rogaland  
idrettskrets å realitetsbehandle en tilbudet om en aksjepost i felles selskap. 
 
Saken ses i sammenheng med samarbeidsavtalen om «idrettsturisme» mellom de tre idrettskretsene på  
Vestlandet. 
 
Styreleder og daglig leder orienterte i styremøtet. 
 
Vedtak: 
Styret stiller seg bak framlagte fellesstrategi for idretten på Vestlandet. Uavhengig av om RIK skal ta i mot  
aksjer i selskapet, stiller styret seg også bak utkast til nye vedtekter og aksjonæravtale. Endelig vurdering av  
overtakelsen av aksjer skal behandles av styret i RIK i særskilt sak – på et senere tidspunkt. 
 
 
34/2021   Utbetaling fra nedlagte idrettslag 
  
Stavanger surfeklubb ble nedlagt 04.09.2019. Beholdningen til idrettslaget bestod av kroner 25 751,56.  
I tillegg hadde Idrettslaget surfeutstyr. I forlengelsen av nedleggelsen ble Bore surfeklubb stiftet, med utspring 
i deler av medlemsmassen til det nedlagte idrettslaget. Det nye idrettslaget fikk overta utstyret, og ber nå om 
å få overført innbetalt kapital.  
  
Administrasjonen innstiller på at styret vedtar å utbetale midlene med inndekning i midler på nedlagte  
klubber. 
  
Vedtak: 
Styret vedtok å utbetale kroner 25 751,56 fra nedlagte klubber til Bore Surfeklubb. 

 
 
Orienteringer 
 
35/2021 Kort status lov og organisasjon pågående saker 
 
Administrasjonen orienterte om utviklingen i diverse pågående lovsaker i idrettslag.  
 
Vedtak: 
Styret tok orienteringene til etteretning. 
 

 
 
For idrettskretsstyret 
 
Rune Røksund 
Daglig leder/org.sjef 


